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人類總是要犯同樣

的錯誤，講緊嘅就係

以「本土派」自居嘅

馮達浚。話說攬炒派

心郁郁想喺下屆立法會九龍西選舉

豪取4席，所以規定「初選」頭4

名先可以披甲，而想參選九西嘅馮

達浚喺公布電子點票結果時排第

四，原本有望以末席資格出線，點

知大台喺點完兩萬幾張紙本票後，

佢竟然戲劇性咁俾民協嘅何啟明反

超前120票。突然冇咗博一博就可

以拎10萬元議員月薪嘅機會，馮達

浚點會甘心？咪唯有學晒同區低票

落敗嘅民主黨黃碧雲咁，死撐話能

否出選係睇最終協調結果，結果梗

係同黃碧雲嘅下場一樣，俾人鬧反

口覆舌兼逼到「跪低」囉。

「初選」落敗死撐 馮達浚終「跪低」
學黃碧雲「睇協調」犯眾憎「黃絲」批輸打贏要食相核突

■香港文匯報記者 鄭治祖

宣布退出「初選」工作 戴耀廷趙家賢淆底？

香港文匯報訊（記者 郭家好）香港中旅
社副董事長姚柏良昨日宣布參加立法會旅
遊界別選舉，期望為業界出一份力，為旅
遊業找出路，包括制訂旅遊業未來的復甦
之路，並推動高層次的香港旅遊業發展。
姚柏良以「解困局，拚出路，一條心，拍

住上」為競選口號參選旅遊界。他表示，由
疫情爆發至今，旅遊業面對史無前例的慘
況，大部分業界在大半年內是零收入的狀
態，加上暫時未看到能改善的曙光，業界需
要有承擔及有魄力者出來解困局及拚出路。
他表示，自己有足夠的魄力及意志為業界

拚搏，又形容自己非常樂於聆聽不同意見，
是一名虛心的聆聽者，加上以往擔任區議員
的經驗令他善於做官民橋樑，因此有信心、
經驗及能力與旅遊業一同尋找出路。

姚柏良強調，旅遊業面對的困局是如何尋
找出路，「因為整個政府架構的設置層面未
能體現對旅遊業的重視，且旅遊業已經處於
艱難的轉型期，消費者不再需要旅行社，令
去中間化成為一個重大的挑戰，旅行社生存
空間越來越窄。」

推高層次港旅業發展
由於旅遊業處於難以吸引新人入行的狀

態，令人才青黃不接，因此，他未來會推動
旅遊業創新及專業化，包括將本地遊放入產
業鏈內，推動高層次香港旅遊業發展，打造
香港旅遊業的賣點，發展海岸旅遊，吸引海
外及高端遊客等，同時提升旅行社的形象，
以吸引新人入行，並推動行業自強。
姚柏良強調，若自己當選，必定以業界的

意見及利益為優先，並相信業界眼
光是雪亮，「做生意才是他們的
首選。」對攬炒派在議會內經常
進行肢體衝突，他直言：「我
不會認同這種文化……議會不
是一個單純的表演舞台，而
是要做實事的。」

香港文匯報訊（記者 郭家好）經民聯副主席、
九龍西立法會議員梁美芬昨日宣布參加今年立法
會九龍西地區直選，競逐連任。梁美芬表示，再
度參選是為了繼續更好服務香港市民、提高香港
議政文化的質素，以及在攬炒派搗亂時以專業的
法律知識幫忙拆局。她坦言，是次選情不樂觀，
但為了阻止攬炒派「35+」計劃，她一定會迎難
而上，爭取理性、務實及渴望香港回復穩定的市
民支持。
梁美芬將與經民聯深水埗支部召集人梁文廣、
地區顧問陳國偉和社區幹事李超宇合組名單，參
加2020年立法會九龍西地區直選，尋求第三度連
任。
她在記者會上直言，立法會被衝擊當天是非常
黑暗的一天，而香港過去一年亦陷入前所未有的
內耗之中，加上暴力的議會文化及拉布等行為，
令立法會變得污煙瘴氣，不但市民感到非常煩
厭，法治和文明也響起了警鐘，情況令人心痛。
梁美芬表示，是次以「護法治、惠民生、反攬
炒」作為競選口號，因為社會必須有良好的法治
和政治環境才能向前發展，相信自己12年議會經
驗、扎實的地區工作成績、專業法律知識和服務

市民的熱誠，能在未來4年繼續走
在「護法治、惠民生、反攬炒」
的最前線，為香港社會作出貢
獻。
她指出，現時的議事規則過於

「君子」，因此若未來攬炒派在
議會內搗亂，她可以專業的法律
知識拆解立法會困局及以維護法
治的方式解決問題，回復立法會
的秩序，並希望能夠提高香港議
政文化的質素，拒絕暴力。同
時，她還有很多民生政策、社區
規劃建議希望和市民一起攜手實
現，為香港建設更美好的將來。

為阻攬炒「35+」迎難而上
被問及建制派在九龍西取得三席的勝算，她坦

言選情並不樂觀，因為今年九龍西新增了接近7
萬名選民，投票取向難以預測，但為了阻止攬炒
「35+」計劃，她一定會在荊棘滿途的政治路上
迎難而上，爭取理性、務實、渴望香港回復穩定
的市民支持。

梁美芬並呼籲，選管會必須確保今次選舉公平
公正，絕對不能縱容任何破壞選舉公平甚至舞
弊的行為，又呼籲市民投票支持她，以免企圖
毁滅「一國兩制」者癱瘓立法會，「對政府
不滿都不可以讓激進分子進入立法會毁滅
『一國兩制』。」

姚柏良參選 盼為旅業找出路

梁美芬再戰九西 法律知識助拆局

■姚柏良宣布參選旅遊界。
香港文匯報記者 攝

■鄧飛以「超越黑白共建彩虹教育再起飛」為參選口號，
故教聯會記者會上，7名代表各穿上不同顏色的上衣，以呼
應主題。 香港文匯報記者 攝

■梁美芬宣布競逐連任。 香港文匯報記者 攝
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香港文匯報訊（記者 余韻）修例風波發生至
今，逾3,700名師生被捕，無疑是政治進入校園的惡
果。為扭轉歪風，教聯會昨日宣布派出教聯會副主席
鄧飛參選9月立法會選舉的教育界功能界別。鄧飛表
示，希望透過參選為高度政治化的教育界「降溫」，讓
教育回歸教育，教導學生奉公守法，而其政綱之一是要求
教育局公開對違規教師的罰則，讓業界有所依循。

黃錦良盼教育再起飛
教聯會主席黃錦良表示，該會會員來自大中小幼各個界別

合共逾3萬人，具有一定代表性。近來，教聯會收到不少會員
反映，希望會方派出代表參選，將他們的聲音帶進議會。經理
事會一致通過，教聯會決定派出鄧飛參選，是教聯會在香港回
歸祖國後，第一次派代表參選立法會，目標是希望教育可以再起
飛，超越近期的種種紛爭，關愛教師，讓社會再次出發。
本身是將軍澳香島中學校長的鄧飛，以「超越黑白共建彩虹教

育再起飛」為參選口號，代表教聯會出戰9月份的立法會教育界功能
界別選舉。鄧飛表示，香港教育界現時已經被高度政治化，學生參與
「私了」、暴力的行為屬「全球罕見」，形容是「教育承受了苦
果」。他提到，現時的政治氛圍甚至是「過於熾熱」，故希望透過參
選，為教育界「降溫」，並強調「教育重歸教育」，以免有更多學生淪
為政治炮灰。
鄧飛介紹，自己在教育界服務逾20年，在課程、教學、訓輔、考評等工作

範疇均有涉獵，而他對公共政策亦感強烈興趣，相信他的經驗有助推動教育政
策。他強調有信心能得到中央政府及特區政府的信任，為業界爭取應有權益。
近一年時間，香港屢屢爆出惡毒「黃師」的劣行，令社會對教師操守及有關

「問題教師」的罰則之關注度大大提升。鄧飛認為，現行的教師紀律操守罰則
已沿用近20年，故相關罰則應該公開透明，不能「似有還無」。至於本港學校
將會加入香港國安法，鄧飛認為學校本應教導學生奉公守法，反問「為何有人對
教導學生守法感到突兀？」
黃錦良補充，業界一直期待教育局可以理順小學高、中層管理人員的架構，但攬炒

派不停在立法會擾攘拉布，令相關討論一直無法放上議程進行討論，「這變相是懲罰
現職教師，故業界有必要推選一名能得到政府信任的人出任教育界議員一職，真實地反
映業界意見。」他希望選民可以作出明智的選擇。
支持鄧飛參選的幼稚園校長林翠玲表示，教聯會一直關顧幼稚園業界的需要，近期為

教育界搜羅抗疫物資，鄧飛亦針對各種政策的利弊向政府提出改善建議，證明他是有能
力為教育界打拚的有心人。

佢哋揮一揮衣袖，就
帶走一堆個人資料，講
緊嘅就係負責籌辦攬炒
派「初選」嘅戴妖（戴
耀廷）同「民主動力」

召集人趙家賢囉。話說雷聲大、雨點小
嘅「初選」終於落幕，下階段應該係協
調、民調同配票，但繼區諾軒學成縮骨
功、宣布退出「初選」工作之後，連戴
妖同趙家賢都「滿師出關」，由得班
「出線」嘅攬炒分子自生自滅。不過原
本諗住輕輕地走嘅佢哋就俾一堆網民質

疑淆底，兼叫佢哋交代投票者個人資料
嘅下落。
早前一直死撐「初選」合法嘅區諾

軒，前日突然話「合法參與政治活動」
係佢嘅極限，為咗保障自己安全同向身
邊人負責，唯有退出「初選」工作，結
果俾網民鬧爆淆底無義氣，扔低戴妖等
一班「手足」。
點知噚日戴妖扮晒「功成身退」，喺

facebook話「作為民主派35+『初選』
的協調者，到了這階段，餘下需要做的
已不多」，又話自己好累，所以要喺

「未來一段日子爭取多一些休息時間，
也可以更專注於學術的工作」。
趙家賢同日亦宣布：「本人擔任召集

人的『民主動力』獲主導『民主派』協
調工作的戴耀廷副教授及區諾軒前議員
委託承辦『初選』，最終結果已公
布……經慎重考慮各方意見……本人現
宣布（布）退出參與本屆立法會選舉的
協調工作」。
其實講嚟講去咪就係淆底，知道搞咗

個唔合法嘅「初選」又唔想負責，咪搵
個靚啲嘅落台階囉。呢啲都係人之常

情，但唔知網民又點睇呢？

網民：拎晒個人資料又唔交代
「KM Rita Ch」就替大家憂慮：
「你和民研團隊有責任保護好選民資料
的保密安全和不被外洩，請問打算如何
處理結果提早外洩，和之前你地（哋）
說過投票系統或被監控的問題？不能不
了了之！」「Hamlet Chiu」就一齊
「追數」：「吓，拎晒我哋啲個人資料
又唔交代處理成點？有晒身份證號碼同
簽發日期，你拎去賣都大把錢啦！我哋

點算？」
「Yun Hui」就氣憤難平：「縮完一
個又一個，之前又話不分化不割席？
呃晒啲人出嚟投就諗住走佬？」
「JOE joe Joe」就質疑「初選」認受
性：「之前又話為咗35+又『初選』又
協調又民調又乜又物，搞完個『初
選』就走晒，留班參選嘅自己嘈交搞
掂？你點確保到佢哋會跟機制？如果
今日係咁你當初就咪搞『初選』
啦！」

■香港文匯報記者 鄭治祖
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根據攬炒派組織「民主動力」嘅資料，九龍西「初選」名
單有9張，雖然現時仲未決定出選名單嘅數目，但目標

係爭取4個議席，而目前得票首4位依次為岑子杰、張崑陽、
毛孟靜同何啟明，可以肯定攬炒派最終會派呢4人報名參選立
法會。

馮達浚「澄清聲明」愈描愈黑
有網媒日前報道話，馮達浚即使排第五都依然會參選立法

會，引嚟「黃絲」群起圍攻，而馮達浚亦就此喺facebook發咗
篇愈描愈黑嘅「澄清聲明」：「根據協定機制，九龍西是以
『初選、民調』雙軌進行協調，而初選出線隊伍數目亦是待
『初選』協調會議後決定。結果公布後我深受一眾『抗爭派』
朋友所鼓舞，固然希望有機會與戰友一起行下去。縱使如此，
我馮達浚承諾一切將以協調會議結果為準，最終參選意向將待
協調結果公布後再定奪。」其實一句講晒，咪即係唔肯認輸
囉。
同區嘅參選人黃碧雲日前亦喺拉票時講過類似嘅說話，結果

被「同路人」同「黃絲」圍攻到「跪低」棄選，馮達浚今次有
前車不鑒，下場當然一模一樣，最終唯有喺噚晚開記者會，公
開「跪低」認衰棄選。
事後，馮達浚仲寫咗篇千字文「祝福」成功「出線」嘅「同路
人」，但篇文就充滿酸味，大呻自己嘅選舉團隊「一開始只有兩
個人、廿支直幡、八個易拉架、缺乏物資、缺乏人力、沒有大黨
支援，只有極少量地區莊（樁）腳」，唔知網民又點睇呢？

當日鬧一嚿雲 家唔認衰
「Alex Lam」一嚟就理性分析：「馮達浚係咪應該反躬

自省，諗諗點解拎唔到人票」。「Jack Wong」就長話短
說：「請接受結果，唔好輸打贏要」。「Tracy Kwok」就
踩多一腳：「馮達浚團隊而（𠵱 ）家都唔知自己衰乜
呀？錯就錯在你地（哋）當日×一嚿雲（黃碧雲）
大大力，而（𠵱 ）家回力鏢又唔肯認衰仔，仲要怪
人冇睇機制？當日一嚿雲講機制你地（哋）有冇幫
佢澄清過呀？冇呀，你地（哋）係大大力×呀，輸
打贏要食相核突到呢！」

劉頴匡疑為馮達浚護航
另一區參選人、同「港獨」組織
關係密切嘅劉頴匡就疑似為馮達
浚護航：「九東目標贏三席，但
第四第五位都可以照報名參選。無
人覺得有問題嗎？」結果即刻被「Jack
Garou」質疑：「問題係合約精神，如果
何啟明無反超你會出聲？」「Gerard
Ng」就話：「咁你唔×去問大妖（戴
妖）？」
嗰頭講起戴妖，佢呢頭就喺facebook話，正式

選舉日前兩周會開始民調，並會喺投票前幾日公
布結果，到時參選團隊需跟民調停止選舉工
程。咦？咁講法，唔知係咪暗示緊黃碧雲同
馮達浚一直講自己要睇完民調先決定是否參
選嘅講法係啱，只係最後被班「本土派」
逼到提前「跪低」呢？

■香港文匯報記者 鄭治祖
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「Tracy Kwok」：
「馮達浚團隊而（𠵱 ）家

都唔知自己衰乜呀？錯就錯
在你地（哋）當日×一嚿雲
（ 黃 碧 雲 ） 大 大 力 ， 而
（𠵱 ）家回力鏢又唔肯認衰
仔，仲要怪人冇睇機制？當
日一嚿雲講機制你地（哋）
有冇幫佢澄清過呀？冇呀，
你地（哋）係大大力×呀，
輸打贏要食相核突到呢！」

網民鬧爆馮達浚
「Alex Lam」：「馮達浚係咪應該

反躬自省，諗諗點解拎唔到人票」。

「Jack Wong」就長話短說：「請接
受結果，唔好輸打贏要」。

■馮達浚「跪低」。
設計圖片
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